
Интересът към гостуващи»
те в града ни оркестри е из
вънредно голям. Русенци 
имат възможност не само на 
вечерните официални концер
ти, но и на предиобедните ре
петиции в Лома на културата 
да чуят тези прочути колекти 
ви. И те, особено ония, които 
ие са се снабдили с билети, из 
ползуват тази възможност. 
Вчера сутринта репетираше

ШГАРС111Е КОМПОЗИТОРИ ЦЕНЯТ ВИСОКО
РУСЕНСКИЯ ФЕСТИВАЛМАРИН

пропаганди

— Аз,

се създаде 
държи тъй 
към толко

ри, високо ценя

фестивал. Радвам се. че той 
се утвърди, че на развитието 
му е дадена правилна насока. 
Това е единственият в Бълга
рия фестивал от този род. 
Всъщност ние имаме у нас 
два утвърдени фестивала. Еди 
ният е пловдивският за камер 
на музика, който ще се състои 
през юни, и русенският — за 
симфонична музика, който е 
несъмнено гиного по-мащабен 
поради участието в него на 
големи и прочути инструмен
тални състави не само от стра 
пата, но и от чужбина.

Българските композитори 
се радват, че тук се изпълня
ват техни произведения. Това 
има значение в две посоки. От 
една страна, чуждестранните 
колективи, а също така и зад
граничните гости — музвкове 
ди, композитори, диригенти и 
т. н., като се върнат в своите 
страни, пропагандират българ 
ската музика чрез своите му

зикални списания. От друга, 
русенската публика израства 
с големи музикални интереси 
и с хубав критерий на цени
тел. Трябва да добавя, че ни
как не е лесно да 
публика, която да 
буден интереса си 
ва много прояви.

Аз споменах за 
ране на българската музика. 
Тук искам да се поясня. ОЗик 
новено се канят представители 
на музикални списания от чуж 
бина. Те поместват материали 
в тези списания, ала матерна 
лите им стигат само до твър
де ограничен кръг читатели. 
А според мен е нужно да се 
направи по-широка пропаган
да. Тук трябва да се канят му 
зикалии редактори на’големи 
чуждестранни ежедневници, 
които достигат до масовия чи
тател. Само по този начин ру 
сенският фестивал ще стане 
достояние на нйй-широк кръг

. анална ва този процес и съще 
временно да изложа моите ес
тетически схващания за му
зиката.

хора.
Съставът ва Софий

ската филхармония е на 
високо техническо и ху 
дожествено равнище. На 
последък той често кон- 
цертира в чужбина и 
разнася славата на бъл 
гарското изпълнителско 
изкуство. Същевременно 
филхармонията е добър
пропагандатор на българската 
музика. Тя изпълнява почти 
всяка нова по-значителиа твор 
ба на български композитори.

Моята нова симфония, след 
Като бе изпълнена преди 15 
дена за пръв път в София, до 
вечера ще прозвучи за вторн
път в Русе. Това мое произье . пея се опитвам да направя 

-дение е фактически първо, 
което съм писал в тоя вид го
ляма форма. В нея имам ня
кои нови търсения за етан по- 
съвременен изказ. Разбира 
се, трябва веднага да добавя, 
че съм се стремял, като си

Софийската филхармония. До 
брии Петков съобразяваше 
звучността на отделните ин
струменти и групи от инстру
менти с акустиката па залата. 
Тук бе и народният артист Ма 
рин Големинов, чиято симфо
ния бе включена в програма
та. Когато свърши репетиция 
та на неговата пиеса, го помо
лихме за кратък разговор. Бе 
седата пи се завъртя около 

’значението, което именитият 
наш композитор придава на 
русенския музикален фести
вал, пожеланията му за някои 
неща, които ще увеличат .не
говата популярност, за Софий 
ската филхармония, за интер
претацията на неговото послед 
но симфонично произведение 
и за близките му творчески 
планове. Другарят Големинов 
бе любезен да заяви:

както впрочем и 
всички български композито- 

русенския

служа с нови изразни 
средства, да не ги от
късвам от българската 
атмосфера. Добрин Пет
ков е твърде сериозен и 
дълбок музикант, който 
успя да я поднесе на пу 
бликата в приемлив вид. 
При работата си над нея 
оркестърът прояви мно
го любов и желание за 
звуково претворяване 
на партитурата. I

След тази симфония 
освободих вниманието 
си и вече завършвам ци 
къл песни за глас и пиа 
на Те ще бъдат изпъл
нени ва пловдивския фе 

стивал за камерна музика тази 
година. Едновременно работя 
и върху концерт за цигулка и 
оркестър. Почти завършвам 
книга на тема: .Зад кулиси
те на творческия процес“. В

‘ ИНТЕРВЮ С НАРОДНИЯ АРТИСТ
ГОЛЕМИНОВ


